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Proje Yöneticisi, Laba-robot_dreams 

 

2020 yılında Yeditepe Üniversitesi İlköğretim Matematik 

Öğretmenliği Bölümünden birincilikle mezun oldum. Mezun 

olduktan sonra Hacettepe Üniversitesi Eğitim Bilimleri 

Enstitüsünde “Eğitimde Ölçme ve Değerlendirme Yüksek Lisans 

Programı”na başladım. Ders dönemimi tamamladıktan sonra da 

“Kodluyoruz” isimli sosyal girişimin proje yöneticisi olarak işe başladım. Yaklaşık bir yıl sonra 

da Amazon’un “Learning and Development” departmanına geçtim. Kariyerimi proje yönetimi 

alanında ilerletmeye karar vererek yeniden bir proje yöneticiliği pozisyonuna geçiş yaptım ve şu 

anda da “Laba-robot_dreams”te çalışmalarımı sürdürüyorum.  

 

• Yeditepe Üniversitesi’ndeki öğrenciliğiniz nasıl geçti?  

 

İngilizce Hazırlık Okulu da dahil olmak üzere lisans eğitimim oldukça keyifli ve kişisel 

gelişimimim açısından da gayet verimli geçti. Hazırlık Okulu bana iyi bir İngilizce yeterliliği 

sağladı ve profesyonel hayatımın hemen her aşamasında bunun faydasını kesinlikle gördüm. 

İlköğretim Matematik Öğretmenliği Bölümü’nde ise kıymetli hocalarımızın bizi her zaman daha 

iyi olmaya iten yaklaşımları bize profesyonel hayatımız için gerekli yetkinlikleri kazandırmakla 

kalmadı, daha donanımlı bireyler olarak mezun olmamıza da vesile oldu. Matematik eğitimi 

konusunda çağdaş, yenilikçi ve bilimsel temellere ve güçlü bir matematik bilgisine sahip 

öğretmen adayları olarak mezun olduk. Lisans eğitimim süresince edindiğim matematiksel 

düşünme becerileri ile iş hayatında sıklıkla kullandığımız bilgisayar programlarını kullanma 

becerileri, bana oldukça yetkin şekilde kariyerime başlama fırsatı verdi. Ayrıca gerek Erasmus 

Programı kapsamında gittiğim Belçika’daki eğitimim, gerekse Eğitim Araştırmaları Kulübü 

(YUEREC) ile beraber yaptığımız faaliyetler hem kişisel gelişimime hem de profesyonel 

yetkinliklerime büyük katkı sağladı.  

 

• Mezuniyetiniz sonrası kariyerinizi nasıl geliştirdiniz? 

 

Matematik ve veri bilimine olan ilgimin yanında eğitim alanında kalmayı her zaman bir kariyer 

hedefi olarak gördüm. Bu anlamda attığım ilk adım yüksek lisans hayatıma başlamak oldu. Hem 

teknik olarak gelişmek hem de eğitim politikalarını daha iyi anlayarak katkı sağlayabilme ideali 

ile “Eğitimde Ölçme ve Değerlendirme” üzerine yüksek lisansıma başladım. Yüksek lisansımın 

ilk yılı sona erdiğinde, programlamaya olan yatkınlığım nedeni ile eğitim teknolojileri alanında 

ilk işime başladım. Kendimi oldukça geliştirme ve güçlü yanlarımı keşfetme fırsatı bulduğum ilk 

bir yılın sonunda, küresel ölçekli büyük bir şirkette çalışmayı deneyimleme amacı ile Amazon’a 

geçiş yaptım. Profesyonel vizyonuma ve özel sektördeki eğitim faaliyetlerine dair bilgime çok 

büyük bir katkı sağlayan bu tecrübe bana aynı zamanda proje yönetimi konusundaki yatkınlığımı 

ve ilgimi de tanıma fırsatı verdi. Bu nedenle yeniden eğitim teknolojileri alanına dönüş yaptım 

ve hâlâ daha proje yöneticiliği konusunda kendimi geliştirmekteyim.  



 

• Yeni mezunlara neler tavsiye edersiniz? 

 

Öncelikle ne istediğimizi bulmak ve mesleki anlamda tatmin eden bir alan üzerinde dikey olarak 

gelişmeye başlamak tahmin ettiğimizden uzun ve zorlu bir süreç. Ben de bu süreci hâlâ 

deneyimlemekte ve yer yer zorlanmaktayım. Geriye dönüp baktığımda, henüz çok da uzun 

olmayan kariyerimin en başında istediğim alanı hızlıca bulma beklentimin gerçek dışı olduğunu 

dürüstlükle kabul ediyorum. Bu yüzden hayatımızın onlarca yılını vereceğimiz mesleğimize karar 

verirken harcadığımız zamanın, kesinlikle boşuna olmadığı kanısındayım. Bu nedenle yeni 

mezunlara kendilerini mümkün olduğunca kısıtlamadan, farklı alanları deneyimleme 

özgürlüğünü tanımalarını tavsiye ediyorum.  

 

• Bölümünüzü tercih etmek isteyen adaylara ne söylemek istersiniz? 

 

Matematik öğretmeni olma hedefi ile bu tercihi yapan sınıf arkadaşlarım, Yeditepe 

Üniversitesi’nde yenilikçi ve yetkin bir eğitim aldılar ve fark yaratacak öğretmenler olarak mezun 

oldular. Şu anda da matematik bilgi ve becerileri yüksek öğrenciler yetiştirerek ülkemizin 

geleceğinde çok kıymetli bir rol oynamaktalar. Bunun yanında, kariyerini farklı bir alanda 

çizmeye karar vermiş biri olarak, bölümümüzün size tahmin edebileceğinizden daha çok olanak 

ve kapı açacağını da belirtmek istiyorum. Katma değeri yüksek işler yapmak ve bu işler için 

yeterli donanımı kazanmak adına bölümümüzdeki hocalarımızın her birinden çok kıymetli şeyler 

öğreneceğinize eminim. 


